
 

 
 

 
Osloskolen 

 

Lofsrud skole 

 

Referat Driftsstyremøte 

 

Tid: Mandag 12.06.2023 kl.1700-1830 

Sted: Møterom 

 

1. Medlemmer      

Navn Rolle Medlemskategori Tilstede 

Erlend Jonassen MDRIFT Ekstern forfall 

Torill Hansen MDRIFT Ekstern x 

Fatima Hadouchi  MDRIFT Ekstern x 

Lania Khasraw Najmadin Najmadin  MDRIFT Elev Forfall 

Yasin Mikail Antonsen Gence  MDRIFT Elev forfall 

Ragnhild Juvik MDRIFT Foresatt x 

Lanja Khon-Engheim MDRIFT Foresatt  x 

Gro Johre MDRIFT TILS x 

Tone Maurstad MDRIFT TILS forfall 

Trond Nilsen Sekretær TILS x 

 VDRIFT EKSTA  

Lois Lund Rabe VDRIFT EKST  

Kaare Solhjell VDRIFT EKST forfall 

SAKSLISTE  

 



SAK NR 18/2023 Godkjenning av innkallingen. 
Godkjent 

SAK NR 19/2023  Godkjenning av referat. 
    Godkjent 
 
SAK NR 20/2023 Økonomi, rapport gjennomgått. 

Tertialrapport i forhold til lønn viser ca 1,1 mill mer på lønn, drift 
i balanse, elevvekst tilsier mer i elevtilskudd. Har også en del 
midler utestående (sykerefusjoner, økte tilskudd) Totalt ser det ut 
som vi vil gå i balanse, kanskje opp mot 200.000,- i pluss. 
Gratis skolemat vil også virke positivt inn på skolens økonomi. 
Rapporten tatt til etterretning. 

SAK NR 21/2023 Dronning Sonjas skolepris. 
Rektor orienterte om bekgrunnen for søknaden og hva den evt vil 
bety for skolen. 

SAK NR 22/2023 Nytt fra FAU       
Referat frå siste møte gjennomgått. En del debatt om klassetur 
som det ble enighet om. 

SAK NR 23/2023 Nytt fra Elevrådet  
Utgår pga eksamen. 

SAK NR  24/202    Status Lofsrud. 
- Ansettelser, 2 nye lærere ansatt. Alt på plass, men får kanskje en 
som bytter jobb. De som har sluttet har ikke sluttet pga mistrivsel 
e.l. 
- Nytt om neste skoleårs 8.trinn, elever og foreldre på besøk 
forrige uke. Rådgiverne jobbet tett i to måeneder med 
klassesammensetningen med ulike innganger. Litt utfordring 
knyttet til forsering i matematikk. Dette gjør at de som har denne 
forseringen er plassert i 3 klasser. Kan skape klasser som samlet 
ser ut som de vil bli sterkere faglig. 
- Mobil på Lofsrud, prosess. Hva kan vi gjøre? Ønsker å stramme 
inn på dagens regelverk. Ser at elevenes mobilbruk er en 
belastning for elever, lærere og undervisningen. Hva mener DS. 
- Arbeidslivsfag, tanker foran neste skoleår. John orienterte om 
erfaringer, tanker og planer framover. 

SAK NR 25/2023 Eventuelt. 
Erna Solberg på besøk, veldig bra for skolen. Erna ble intervjuet 
av elever på skolens podcast i 2 minutter. 
 
Neste møte mandag 04.09 2023. kl. 16.30 

 



Trond Nilsen            Ragnhild Juvik                    
  

Sekretær       Driftstyreleder  


